
Wethouder van Ouder-
Amstel is nu pas bezig met 
Bus 41. Nu pas? Ja, nu pas. 

Wat is er aan de hand? 
De raadsvertegenwoordigers 
(Natuurlijk Belang en VVD) in de 
Vervoersregio (VRA) zijn hier al 
vanaf medio 2023 druk mee. 
Beiden hebben zich vanaf de 
start ingezet om de 41 route te 
behouden. Alle raadsleden van 
Ouder-Amstel steunden hun ini-
tiatief, zodat zij dit konden in-
brengen bij VRA. Onze wet-
houder had toen geen belang-
stelling voor de 41. 
   
Druk op de ketel 
Op 31 oktober 2023 is bij de VRA 
het voorstel met ruime meerder-
heid aangenomen. Regelmatig 
hebben beiden de 41 in raads-
vergaderingen bij zowel Ouder-
Amstel als bij de VRA aange-
kaart. 
 
Zij werden gesteund door Groep 
Bus 41, mensen uit Zuidoost, Wa-
tergraafsmeer, Oost en Diemen-

Zuid. Zo bleef de druk op de ke-
tel. De Amsterdamse wethouder 
snapte dat de route zo snel 
mogelijk hersteld moet worden. 
   
De bus gemist? 
De wethouder van dit dorp be-
greep dat ze de bus ging mis-
sen. Eind maart 2024 een artikel 
in het Weekblad, klik hier. Ze was 
achter de schermen al maan-
den bezig. Half april 2024 weer 
een artikel, klik hier. Hierin staat 
dat ze recent met het GVB 
heeft overlegd.  
 
Het GVB kan niet toezeggen 
dat Bus 41 weer de oude route 
gaat rijden. De wethouder be-
grijpt ‘heel goed dat mensen in 
Duivendrecht de rechtstreekse 
verbinding naar de Dapper-
markt missen’. En ze zegt ook: 
‘bepaalde keuzes voor GVB 
noodzakelijk waren’.  
   
Hieruit blijkt dat zij het belang 
van het GVB boven dat van 
haar inwoners stelt.  

Hoezo? 
Pas praten in 2026? In maart 
van dat jaar zijn er ook ge-
meenteraadsverkiezingen. Hoe 
gaan de gesprekken daarna 
met het GVB? 
  
Wij gaan door! 
De mensen van Groep Bus 41, 
bijna 3.000 petitie onderteke-
naars klik hier en de 2.000 vol-
gers van het filmpje, klik hier, zijn 
er niet gerust op. We gaan door 
en gaan uit van komende 
zomerdienstregeling! 
Zo hebben we op 6 mei 2024 
een gesprek met de wethouder 
uit ons dorp. Wij willen bij haar 
benadrukken dat ze er is voor 
de inwoners en niet voor het 
GVB. En op 14 mei 2024 spreken 
we weer in bij de VRA. 
  
Van de huidige busbehoeftigen 
maakt een aantal 2026 niet 
meer mee. Het is wel een hele 
geruststelling dat de 41 dan 
weer stopt bij de Nieuwe Ooster.  

Wat zeg je? Op Drechtje! 
Volgende Drechtje is in mei ‘24 

Wethouder trots op gesprek met GVB ?! 
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Geïnteresseerd en/of meer weten?     Bel met 06 - 1294 8566 of neem een kijkje op vriendenvanduivendrecht.nl 
Steunt u ons nog steeds? Ons IBANnummer is NL51 RBRB 0706 6077 40 in Duivendrecht

Drechtje spreekt…  
TIP ONS 
Klik hier!

informerend, opiniërend, objectief en transparant

Bron: Drechtje uit 
Duivendrecht 

https://www.weekbladvoorouderamstel.nl/lokaal/verkeer-en-vervoer/1017604/pleidooi-voor-herstel-route-buslijn-41#
https://www.weekbladvoorouderamstel.nl/lokaal/verkeer-en-vervoer/1024743/buslijn-41-blijft-rijden-in-duivendrecht-gvb-bevriest-vervoer
https://petities.nl/petitions/red-bus-41-van-holendrecht-tot-en-met-muiderpoort?locale=nl
https://www.facebook.com/reel/799799442071675
http://www.vriendenvanduivendrecht.nl/page/tipredactiedrechtje
http://www.vriendenvanduivendrecht.nl/page/tipredactiedrechtje
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